
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2013-10-17, § 19 

 

 Tid Torsdagen den 17 oktober 2013, kl 16.10 – 16.40 
   

 Plats Bråvallasalen, Stadshuset 
   

 Justerat Måndagen den 28 oktober 2013 

  

 

 

Maria Östberg Svanelind Jan Tigerström 

  
Närvarande 

 
Beslutande ledamöter: 

 Maria Östberg Svanelind (S), vice ordföranden  

 

Jan Tigerström (M)  

Lars Svärd (M)  

Theréz Randquist (M)  

Per Hallberg (M)  

Daniel Forslund (FP)  

Lars Arell (S)  

Åke Askensten (MP)  

Anna Bäcklund (MP)  

 
Tjänstgörande ersättare: 

Göran Kindvall (M)   för Joakim Larsson (M)                   

Gustav Johansson (M)   för Karl Malmqvist (C)                  

Sara Gunnerud (S)   för Maria Nygård (S)                    

Clara Lindblom (V)   för Ann-Margarethe Livh (V) 

 Ersättare: 

Maria Hagbom (M)  

Patrik Silverudd (FP)  

Inga Osbjer (FP)   

Kenneth Nilsson (S)  

Håkan Olander (S)  

Elin Olsson (MP)  

Lennart Tonell (MP)   

 
Tjänstemän: 

 Tillförordnade förvaltningschefen Gunnar Jensen, Marita Anheim, Ann-Charlotte 

Bergqvist, Mårten Frumerie, Lena Mittal, Kristofer Stjernqvist och Åsa Wigfeldt samt 

borgarrådssekreteraren Martin Edgélius. 

 

 

 

 

 



  

 § 19 

Övergång till digital ärendehantering för exploateringsnämnden 

Dnr E2013-050-01467 

Bordlades den 26 september 2013, § 7. 
 
Beslut 

Exploateringsnämnden beslutar enligt exploateringskontorets förslag: 

 

1 Exploateringsnämnden tillhandahåller surfplattor till de nämndledamöter och 

 ersättare som väljer att inte få pappersutskick. 

 

2 Från och med oktober 2013 distribuera nämndhandlingarna digital, parallellt 

 med tryckta nämndhandlingarna till de nämndledamöter som väljer 

 pappersutskick. 

 
Handlingar i ärendet 

Exploateringskontorets tjänsteutlåtande från den 2 september 2013. 

 
Nämndens behandling av ärendet  

 
Framlagda förslag till beslut  

Nämnden föreslår (se beslutet). 

 
Beslutsgång 

Vice ordföranden Maria Östberg Svanelind (S) finner att nämnden beslutar enligt 

exploateringskontorets förslag. 

 
Särskilt uttalande 

Särskilt uttalande lämnas av Åke Askensten m.fl. (MP) enligt följande:  

 

Det är viktigt att användandet surfplatta och dylikt är frivilligt. Även i framtiden 

kommer det att finnas personer som har problem att läsa på bildskärm och därför 

– eller av andra skäl – behöver ärendena på papper. Man kan inte heller begära 

att fritidspolitiker ska skriva ut stora mängder ärenden i sin bostad – sådana 

utskrifter bör ske i utrymmen där miljö- och hälsopåverkan har begränsats. 

 

De kostnader som nämns är förmodligen stadens. Ingen politiker torde privat 

vara beredd att lägga ut de pengarna för något som i butik kan köpas till i stort 

sett halva priset. 

 

Det finns anledning att ställa några frågor i detta ärende: 

 

Varför har man bundit sig just till iPad och Applekonceptet när det finns flera 

andra kvalificerade tillverkare och produkter på marknaden?  

 

Vem är den omnämnda "Stockholms stads upphandlade support" och vilka tider 

kommer denna support att vara tillgänglig? 

 

Kommer den som inte vill ha iPad utan föredrar pappersversionen att få 

handlingarna samtidigt som de blir offentliga på Insyn? 

 

Kommer den nya versionen av Insyn att förbättras den närmaste tiden? 

 

 



  

 

 
 

    Vid protokollet 

    Kristofer Stjernqvist 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________ 

 


